
 
 

 

 

 

Onderwerp:  Concessie OV Zuidoost-Brabant 

Commissie:  Economie & Mobiliteit 

 
 
Geacht college,         17-11-2015 
 
Vandaag is bekend geworden dat busbedrijf Hermes de enige bieder is op de uitgeschreven 

concessie voor het openbaar vervoer in Zuidoost Brabant. De VVD vindt dit niet wenselijk omdat 

hiermee een belangrijk keuzeaspect en de concurrentie vervalt. Daarnaast hebben we Hermes de 

afgelopen jaren nou niet leren kennen als de meest flexibele en meedenkende partij. We hebben dus 

wat bedenkingen en daarom de volgende vragen voor het college: 

1. Is het correct dat andere partijen in eerste instantie niet geboden hebben op de concessie? 

a. Als andere partijen in eerste instantie wél hebben geboden, wat is de reden dat ze 

het verdere traject niet meer doorzetten? 

b. Als andere partijen niet hebben geboden, zijn we benieuwd naar de oorzaak en of 

dat bijvoorbeeld aan de uitvraag ligt. Daar op aanvullend: welke lessen kunnen we 

tot nu toe trekken uit deze concessie? 

2. Het moet wel heel raar lopen als Hermes uiteindelijk de concessie niet krijgt. Hoe duidt de 

wethouder dit? 

3. Wat is het risico als Hermes toch de uiteindelijke concessie niet krijgt? 

 
Alvast dank voor uw reactie. 

Ferry van den Broek, VVD 
Tom Meylink, VVD 


